

8 Days 天 7 Nights 晚



TOUR CODE : MF 8SHE



*Dalian. Panjin. Shenyang. Tonghua. Changbaishan.
Jingpaohu. Hailin. Harbin*

**大连. 盘锦. 沈阳. 通化.
长白山. 镜泊湖. 海林. 哈尔滨**

- * 游览北方明珠-大连
- * 美丽的传说-镜泊湖
- * 畅游中国四大天池之一 *长白山天池*
- * 观赏红色春天的自然景观 - 红海滩风景廊道

Day 01	Kuala Lumpur ~ Xiamen ~ Dalian { Flight } (D)	第一天	吉隆坡 ~ 厦门 ~ 大连 { 飞机 } (晚餐)
Day 02	Dalian ~ Panjin ~ Shenyang (B/L/D)	第二天	大连 ~ 盘锦 ~ 沈阳 (早/午/晚餐)
Day 03	Shenyang ~ Tonghua (B/L/D)	第三天	沈阳 ~ 通化 (早/午/晚餐)
Day 04	Tonghua ~ Changbaishan (B/L/D)	第四天	通化 ~ 长白山 (早/午/晚餐)
Day 05	Changbaishan ~ Jingpo Lake ~ Hailin (B/L/D)	第五天	长白山 ~ 镜泊湖 ~ 海林 (早/午/晚餐)
Day 06	Hailin ~ Harbin (B/L/D)	第六天	海林 ~ 哈尔滨 (早/午/晚餐)
Day 07	Harbin ~ { High Speed Rail } ~ Dalian (B/L/D)	第七天	哈尔滨 ~ { 高铁 } ~ 大连 (早/午/晚餐)
Day 08	Dalian ~ Xiamen ~ Kuala Lumpur { Flight } (B)	第八天	大连 ~ 厦门 ~ 吉隆坡 { 飞机 } (早餐)

Place of Visit 景点



Harbin 哈尔滨 : Europe Central Street 欧式中央大街, Flood Control Monument 防洪纪念碑, St.Sophia Church Square 圣索菲亚教堂广场, Beer Museum 啤酒博物馆
Siberia Tiger Park (include buggy) 东北虎林园 (含电瓶车), Stalin Park 斯大林公园, Guangdong Ancient Lane 关东古巷, Sun Island Park (include buggy) 太阳岛公园 (含电瓶车).

Changbaishan 长白山 : Tianchi (Heaven Lake) 天池, Small Heaven Lake 小天池, Scots Pine 美人松, Changbaishan Waterfall 长白山瀑布, Hot Spring Group 温泉群

Jingpo Lake 镜泊湖 : Jingpo Lake Scenic Area 镜泊湖风景区 (含电瓶车 2 次).

Shenyang 沈阳 : Shenyang Imperial Palace 沈阳故宫, ManQing Street 满清一条街, Zhong Street 中街步行街,

Panjin 盘锦 : Red Beach Scenic Spot 红海滩廊道景区.

Dalian 大连 : Coach Tour Binhai Road 车游滨海路, Tiger Beach Park 虎滩群雕, North Bridge 北大桥, Xinghai Square 星海广场, Centennial City Carving 百年城雕, Russian Scenic Street 俄罗斯风情街,

- * 5-6 月出发团不去啤酒博物馆改为丁香花公园赏花 (视天气而定)
- * May-June Departure Groups Not Visiting Beer Museum replaced by Lilac Flower Park (depend on weather condition)

Hotel 酒店



Harbin 哈尔滨 : Mercure Hotel Harbin / SML, 松北美美酒店 / 同级 (Local 5*)

Tonghua 通化 : Manford Hotel / SML, 曼福特酒店 / 同级 (Local 4*)

Changbaishan 长白山 : Jinshui Crane Hotel / SML, 金水鹤酒店 / 同级 (Local 5*)

Hai Lin 海林 : Lilai Guoji Hotel / SML, 俐莱国际酒店 / 同级 (Local 5*)

Shenyang 沈阳 : Rayfont Hotel / SML, 龙之梦瑞峰国际酒店 / 同级 (Local 5*)

Dalian 大连 : Furong International Hotel / SML, 芙蓉国际酒店 / 同级 (Local 4*)

Special Flavor 风味



Fish banquet 鱼宴风味, Dumpling banquet 饺子宴风味,
Changbaishan banquet 长白山珍宴, DongBei Farm banquet 东北农家宴,
Seafood Steamboat 海鲜自助火锅, Shenyang Roast duck 沈阳烤鸭风味.

Optional Tour 自费项目

RMB 380/person 人民币 380/人: Changbaishan Performing Art Show 长白山密镜,
Sun Island Indoor Ice Sculpture 太阳岛室内冰灯展,
** Remark 备注: Content of optional tour subject to change 最终解释权以当地地陪所讲加点内容为主.

Tour Fare 团费:

Departure 出发日期:

- > **Tour Fare Included 团费含** : Hotel Accommodation, Meals, Coach Transfer In & Out, Return Air Ticket, Entrance Fees & Local Tourist Guide. 行程上之酒店, 膳食, 交通接送, 国际机票, 观光点门票及导游.
- > **Tour Fare Excluded 团费不含** : Malaysia Airport Tax, China Airport Tax, YQ Tax, YR Tax, Normal Visa Fees, Local Tour Guide & Driver Tipping. 吉隆坡出境机场税, 中国出境机场税, 航空保险费, 燃油税, 签证, 导游与司机小费.

* 最后确认的行程将以旅行团抵达各地后由接待社安排为准 / The Itinerary Are Subject To The Final Discretion Of The Local Land Operator *

Update On : 18/03/2019

8天7晚 大连. 盘锦. 沈阳. 通化. 长白山. 镜泊湖. 海林. 哈尔滨.

第一天 吉隆坡 ~ 厦门 ~ 大连  (晚餐) 住: 芙蓉国际酒店 / 同级

机场离境大厅指定航空公司柜台集合, 办理登机手续后, 乘机中转前往大连。抵达后, 游览俄罗斯风情街, 晚餐后, 入住酒店。

【俄罗斯风情街】林林总总的商业店铺, 具有十九、二十世纪风格的俄罗斯风情街, 让百年历史的沉淀与超前的理念紧密结合。

第二天  大连 ~ 盘锦 ~ 沈阳 (早/午/晚餐) 住: 龙之梦瑞峰国际酒店 / 同级


【红海滩景区】红海滩风景区属于湿地生态旅游景区, 它以全球保存得最完好、规模最大的湿地资源为背景, 以举世罕见的红海滩、世界最大的芦苇荡为依托, 是自然环境与人文景观的完美结合, 红海滩的红色是一种植物织的颜色。红海滩的成因, 碱蓬草, 大片大片的碱蓬草长在一起就汇聚成了红色的海洋, 颜色更加鲜艳动人

第三天  沈阳 ~ 通化 (早/午/晚餐) 住: 曼福特酒店 / 同级

【沈阳故宫】建于 1625 年, 是清太祖努尔哈赤和清太宗皇太极建造和使用的宫殿, 清代最早的宫殿建筑群, 其历史价值和艺术价值仅次于北京故宫, 被誉为“关外紫禁城”

【满清一条街】这里的建筑, 都是依清朝建筑风格而建。

【中街步行街】自由购物步行街。

第四天  通化 ~ 长白山 (早/午/晚餐) 住: 金水鹤酒店 / 同级

【长白山风景区+含环保车】: 长白山是一座休眠火山, 曾有过三次喷发, 由此形成了长白山独特的地质地貌, 使其自然景观极其绚丽多姿。

【天池+含到站车】天池是火山喷发自然形成的我国最大的火山口湖, 也是松花江、图们江、鸭绿江三江之源。池水四周环绕着许多奇怪的石柱, 色泽异常诡丽, 是一种不真实的蓝, 从湛蓝到粉蓝, 又象是土耳其玉蓝。大天池的另一边是北朝鲜的领土, 中韩的国界从天池中横过, 因此有很多南韩人来此旅行, 远远眺望天池另一边他们, 迄今无法跨越的国土。

【长白瀑布】是瀑布群中最为壮观的, 于天池北侧, 系长白山名胜佳景。在两条玉龙般的水柱猛烈冲而下 溅起数十米高的雾气茫茫的水花。

【温泉群】长白温泉有「神水之称」, 长白山温泉属于高热温泉, 多数泉水温度在摄氏 60 度以上, 最热泉眼可达 82 度。

第五天  长白山 ~ 镜泊湖 ~ 海林 (早/午/晚餐) 住: 佰莱国际酒店 / 同级

【镜泊湖风景区+电瓶车】: 为万年前火山喷发堰塞牡丹江而形成的火山堰塞湖, 此地还流传着红罗女宝镜化湖的美丽传说。

【吊水楼瀑布】: 湖水由陡壁毅然而下, 浪花飞溅, 水雾漫天, 在阳光下形成绚丽的彩虹, 蔚为壮观, 伴着美丽的传说带给人无限遐想。

【游船】: 乘游船欣赏(北国风光胜江南)的『镜泊湖八景』湖面风光、白石砬子、毛公山等, 两岸风光是一座白石层叠错落有致的白崖岛, 岛上常年堆积的白色的鱼鹰粪, 像无数块巨在一起, 层层叠叠, 奇形怪状故而得名【白石砬子】。。

第六天  海林 ~ 哈尔滨 (早/午/晚餐) 住: 松北美居酒店 / 同级

【太阳岛公园(电瓶车)】太阳岛与附近诸岛和沙洲组成了太阳岛风景区, 岛上有水阁云天、仙鹤群、母子鹿、长堤垂柳等, 构成了山湖相映、清泉飞瀑、亭桥映柳、荷香鱼跃的美丽景色。

【东北虎林园(观光车)】目前世界上最大的人工饲养、繁育东北虎的基地。拥有各种不同年龄的纯种东北虎 300 多只。东北虎林园目前有「成虎园」、「育成虎园」、「幼虎园」、「非洲狮园」等景区。

【防洪胜利纪念碑】纪念碑位于哈尔滨滨道街江岸中央大街街点广场。1957 年, 特大洪水威胁哈尔滨市, 在全市人民的共同努力下, 洪水被战胜了, 于是 1958 年建塔, 以誌纪念。

【中央大街】全街建有欧式及仿欧式建筑, 并汇集了文藝復興、巴洛克、折衷主義及現代多種風格市級保護建築, 罕見的一條建築藝術長廊。

第七天  哈尔滨 ~ [高铁] ~ 大连 (早/午/晚餐) 住: 芙蓉国际酒店 / 同级

【啤酒博物馆】运用创新高科技和多媒体互动装置, 生动还原啤酒历史、趣味展啤酒文化, 特设动感影院等多媒体互动装置, 并且首创冰吧和啤酒学院, 更有“一站式”品牌互动体验。

**** 5-6 月出发团不去啤酒博物馆改为丁香公园赏花(视天气而定) ****

【丁香公园】丁香花一直有着“哈尔滨市花”的美誉, 公园内种植的丁香树主要有白花欧丁香, 蓝花欧丁香, 黄丁香等

【圣索菲亚教堂广场】是远东地区最大的东正教堂, 巍峨状美的圣索菲亚教堂, 构成了哈尔滨独具异国情调的人文景观和城市风情。

第八天 大连 ~ 厦门 ~ 吉隆坡  (早餐)

【车游滨海路】海滨路曲曲弯弯起伏起伏, 一侧是青山, 林木葱茏、沟壑纵横、鸟语花香; 一侧是碧海, 波光帆影、礁石错落、风光无限。

【北大桥】是纪念大连市与日本北九州市结为友好城市而建, 为近海临山横跨山谷的旱桥, 1987 年 5 月 1 日竣工。

【虎滩群雕】虎滩群雕坐落在国家级风景名胜区——大连南部海滨的中部。园内蓝天碧海、青山奇石、山水融融, 构成了绮丽的海滨风光。

【星海广场】在大连滨海西路的最西端, 也是中国最大的广场, 也是 1999 年 9 月为迎接大连建市 100 年所建的超大广场。

【百年城雕】是由城雕广场伸向大海的, 是一组 80 公尺长的浮雕铸铜大脚印, 象征着大连百年所走过的沧桑历程。

送往机场乘搭飞机返回温暖的家。



8D7N Dalian. Panjin. Shenyang. TongHua. Changbaishan. Jingpohu. Hailin .Harbin.

DAY 1 KUALA LUMPUR ~ XIAMEN ~ DALIAN  (D) **Hotel : Furong International Hotel / SML**

Assemble at KLIA for your flight to Dalian via Xiamen. Upon arrival, tour to Russian Scenic Street. After dinner, check in hotel.

Russian Scenic Street :with all Arts of commercial shops, Dated to 19th and 20th Century Russian Influence street, combined with century old history and forwarding concept

DAY 2 DALIAN ~ PANJIN ~ SHENYANG (B / L / D) **Hotel : Rayfont Hotel / SML**

Red Beach Scenic spot: Belong to Wetland Nature Eco Scenic area. It is the world's best preserved, largest scale of wetland resources, it is very rare Red Beach, perfectly combined with nature and humanity. The Red color of Red Beach is caused by the color of the plants.

DAY 3  **SHENYANG ~ TONGHUA** (B / L / D) **Hotel : Manford Hotel / SML**

Shenyang Imperial Palace: was built in 1625, by Qing Emperor Nuerhuqi as a Palace, it was the earliest buildings by Qing Dynasty. It historical and artistic value only second to Beijing Imperial Palace was also called "Outer Forbidden City".

Man Qing Street: all the buildings here were followed Qing architecture style.

Zhong Street: a popular pedestrian street.

DAY 4  **TONGHUA~ CHANGBAISHAN** (B / L / D) **Hotel : Jinshui Crane Hotel / SML**

Changbaishan Scenic area: (include buggy) Changbaishan is an extinct volcano. In the ancient days, there were 3 times volcano eruptions. That formed Changbaishan special landscape and natural beautiful scenery.

Tianchi + buggy: Tianchi was the largest crater lake formed by the volcano eruption. It was the original source of the Songhua River, Tumen River and Yalu River. The other side of Tianchi is North Korea territory. In the middle of Tianchi divide China and Korea territory.

Hence, they are many Korean tourists come to visit, to overlook the North Korea that they hardly have a chance to visit.

Changbaishan Waterfall : is the most magnificent Waterfall, located at the Northern part of Tianchi. The waterfall is also a very famous scenic attractions in this area.

Hot Spring Group: Changbaishan Hot Spring name of "Divine Water". It belonged to severe hot spring, average temperature range from 60C to 82C.

DAY 5  **CHANGBAISHAN ~ JINGPO LAKE ~ HAILIN** (B / L / D) **Hotel : Lilai Guoji Hotel / SML**

Jingpo Lake scenic area: (include buggy) It was formed by volcano eruption about ten thousand years ago. The Jingpo Lake was formed due to the blockage of the Mudan River to form the lake.

DiaoShuilou Water: Water pour down from the cliff, due to the force, the area is very misty. Under the sunlight, you would see beautiful rainbows.

Boat Ride: Take a boat ride in the Jingpo Lake to enjoy the beautiful scenery. On shore, is a many white layers island. The Island accumulate the shits of the sea birds, layer by layer, the special shape named "white stone bubble"

DAY 6  **HAILIN ~ HARBIN** (B / L / D) **Hotel : Mercure Hotel Harbin / SML**

Sun Island Park: (include buggy) Sun Island and the surrounding islands formed a Sun Island Park Scenic Area. The scenic area formed by the mountain, lake, waterfalls, pagodas and pavilions.

Siberia Tiger Park: (include eco coach) currently is the largest man-orientated, to rear Siberia Tiger base. There are 300 different ages of pure Siberian Tigers, Siberia Tiger Park consist of "adult tiger park", "Rear tiger park", "young tiger park" and "Lion Park

Flood Control Monument: The Monument is located at the Central Street Terminal Square. In 1957, a huge flood was closing Harbin, with the help of the citizen, the flood was settled. Thus, in 1958, the monument was erected to commemorate the incident.

Central Street : The whole street buildings are European and imitate European architecture, consist of Renaissance, Baroque, and current architecture, is a very rare artistic gallery.

DAY 7  **HARBIN ~ {HIGH SPEED RAIL ~ DALIAN** (B / L / D) **Hotel : Furong International Hotel / SML**

Beer Museum: using the high technology and multi-media installation, to originate the beer history and beer culture. It was first formed Ice Bar and Beer College, especially experience all-in-one brand.

****** May-June Departure Groups Not Visiting Beer Museum replaced by Lilac Flower Park (depend on weather condition)******

St. Sophia Church Square: is the largest Orthodox Church in the Far East, the magnificent St Sophia Church, is an iconic in Harbin, with foreign culture and city view.

DAY 8 DALIAN ~ XIAMEN ~ KUALA LUMPUR  (B)

Coach tour Binhai Road: coastal road is a very curved road, one side facing the mountain with trees and bushes, the other side is facing the ocean. On the road, you will view the beautiful scenery

North Bridge: To commemorate Dalian and North Kyushu in Japan as a friendly sister cities, it was completed in 01May1987.

Tiger Beach Park: National Scenic area in the Central part of Southern coastal area. With the blue sea, mountainous rocks formed a beautiful scenery.

Xinghai Square: situated at the Western most of Dalian coastal road, it is also the largest square in China. It was built in September 1999 to commemorate 100 years of Dalian city.

Centennial City Carving: The carving stretch from the square towards the sea, it was a 80 meters carved Foot Print, illustrate the history of Dalian.

Then, transfer to air port, take a flight back to Kuala Lumpur via Xiamen.